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VOORTGANGSLIJST TOEZEGGINGEN 
      

 = Commissie Ruimte 

 = Commissie Bestuur & Samenleving 

 
GERELATEERD AAN COMMISSIE RUIMTE 
 
Kredietvoorstel aanschaf nieuwe huurwoonwagen Driesedam 22 
Gezamenlijke commissie 
05.09.2013 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

PvdA-GroenLinks vraagt naar de stand van zaken verhuurderspositie Woonwijze Olmenlaan. 
Stand van zaken 
26.05.2016 
Olmenlaan gaat pas van start na uitvoering Driesedam, dat wordt volgend jaar (2017). 
 
13.04.2017 
Dit onderwerp komt richting eind 2017 aan de orde. 
 
30.11.2017 
Voor de Olmenlaan zal dezelfde basisafspraak met Woonwijze gelden als bij de Driesedam. Verwachting is dat Olmenlaan eind volgend jaar gereed is. (eind 2018). 
 
29.11.2018 
Als Driesedam klaar is, komt Olmenlaan. De wethouder (Van de Ven vanwege afwezigheid Pennings) verwacht meer informatie voor de raad er na, dus op 1 juni 2019. 
 
20.06.2019 
Wethouder Pennings geeft aan dat er in week 26 een overleg is met Woonwijze over de stand van zaken. Zodra dat overleg is geweest, krijgt de gemeenteraad bericht. 
 
05.09.2019 
Wethouder Pennings is in afwachting van de uitkomst door Raad van Bestuur van Woonwijze.  
 
26.09.2019 
Wethouder Pennings hoopt voor 1 januari 2020 een reactie van de Raad van Bestuur van Woonwijze te ontvangen.  
 
23.01.2020 
De wethouder geeft aan dat er nog een aantal vragen liggen. Er wordt een voorstel verwacht in Q1-2020.   

Rouwcentrum op terrein Reinier van Arkel (rondvraag) 
Gezamenlijke commissie 
21.09.2017 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 

GB wil weten hoe de afspraken zijn gemaakt ten aanzien van het autoverkeer dat een rouwcentrum op het terrein van Reinier van Arkel met zich meebrengt. Wethouder Pennings zegt dat 
nadrukkelijk is gekeken hoe het autoverkeer op een verantwoorde, veilige manier kan worden afgewikkeld. De raad wordt geïnformeerd over de verdere uitwerking. 

  

 = onderwerp verdwijnt na behandeling van voortgangslijst  
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 Stand van zaken 
28.09.2017 
Zie beantwoording op toezeggingen gezamenlijke commissie 21.09.2017: 
Bij de voorbereiding van het bestemmingsplan wordt dit punt nader uitgewerkt. Het gaat dan niet alleen om het parkeren, maar ook om het aantal autobewegingen van- en naar het rouwcentrum en de vraag welke 
ontsluitingsroute het meest passend is. Over de uitwerking van het plan zijn geen afspraken gemaakt. Het plan voor een rouwcentrum bevindt zich in de initiatieffase. Een concept van het bestemmingsplan is nog niet 
beschikbaar. De hieraan gekoppelde verkeersonderzoeken moeten nog worden uitgevoerd. 

24.05.2018 
Er is nog steeds interesse om een rouwcentrum te ontwikkelen. De plannen moeten nog vorm krijgen. 

14.06.2018 
Er zijn nog geen concrete plannen bekend voor het Rouwcentrum Reinier van Arkel. Naar verwachting: zal de raad voor 1 oktober 2018 geïnformeerd worden. 
 
27.09.2018 
De wethouder kan de raad nog niet verder informeren over de concrete plannen. Hij verwacht de raad eind november 2018 verder te kunnen informeren. 
 
29.11.2018 
Vanwege afwezigheid wethouder Pennings volgt een schriftelijke toelichting over de voortgang.  
 
13.12.2018 
Zie beantwoording op toezeggingen gezamenlijke commissie 29.11.2018: 
De initiatiefnemer heeft voor de ontwikkeling van een rouwcentrum een stedenbouwkundig adviseur ingeschakeld. Van deze adviseur is een concept-bestemmingsplan ontvangen, dat uiteindelijk de bouw van een crematorium 
op zorgpark Voorburg juridisch planologisch maakt. Over dit concept-bestemmingsplan is contact geweest met de adviseur. Uit dit overleg kwam naar voren, dat de start procedure van het bestemmingsplan nog ongewis is. 
Zodra hier meer over bekend is, wordt contact met ons opgenomen. 
 
04.04.2019 
Volgende week staat een afspraak gepland met de initiatiefnemer. Dan wordt de gemeente bijgepraat. De wethouder komt hierop terug tijdens de Commissie Ruimte van 16 mei.  
 
16.05.2019 
De initiatiefnemer en de exploitant zijn er nog niet helemaal uit met elkaar. Daarnaast is de gemeente nog in gesprek met Reinier van Arkel over hoe we omgaan met het terrein van Reinier 
van Arkel. Daarom is er meer tijd nodig voordat men verder kan met het rouwcentrum.  
 
28.05.2019 
Raadsinformatiebrief ontvangen met de volgende uitleg: Op dit moment wordt een anterieure overeenkomst tussen Reinier van Arkel en de gemeente opgesteld. Daarnaast verwachten we binnenkort het 
conceptbestemmingsplan te ontvangen. Over de verdere ontwikkeling van het rouwcentrum zullen wij u separaat informeren.  
 
07.11.2019 
Wethouder Van Woesik geeft aan dat Reiner van Arkel meer tijd nodig heeft om tot een totaal visie te komen. De wethouder verwacht pas in mei een update. De wethouder zal het 
onderwerp Tiny Houses blijven benadrukken. 

Openbaar gehandicaptentoilet Centrumplan Oost 
Commissie Ruimte 
14.02.2019 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Als onderdeel van uitwerking van het plan zal in de besprekingen de suggestie van de werkgroep toegankelijkheid - om een voor iedereen openbaar toegankelijk gehandicaptentoilet buiten 
kantoortijden te realiseren - meegenomen worden. Voor 1 mei 2019 volgt een terugkoppeling of dit kansrijk is. 
Stand van zaken 
16.05.2019 
Reactie van de wethouder: Het is een wens van de raad en college om in het centrum een toilet te bieden. De wens is op papier gezet bij Bouwaccent. Het komt terug in de reguliere 
overleggen met Bouwaccent. In november volgt een update. 
 
28.11.2019 
De wethouder geeft aan dat hij het toilet steeds weer op de agenda plaatst bij de ontwikkelaar. Het Centrumplan is nog volop in ontwikkeling en de wethouder zal de raad informeren over 
de ontwikkeling.   
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Ontwikkeling omgeving Reinier van Arkel 
Commissie Ruimte 
16.05.2019 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings geeft aan dat de gemeente in juli met Reinier van Arkel om tafel gaat voor een overeenkomst over dat gebied. Dan wordt er gekeken naar de wensen en mogelijkheden. 
De wethouder zegt toe dat dan ook met de raad gekeken kan worden naar het gebied. 
Stand van zaken 
28.05.2019 
Raadsinformatiebrief ontvangen met de volgende uitleg: De gemeente streeft ernaar om de ontwikkelvisie in november 2019 gereed te maken. Daarna wordt deze ter vaststelling aan de gemeenteraad aangeboden. 
 
07.11.2019 
Wethouder Van Woesik geeft aan dat Reiner van Arkel meer tijd nodig heeft om tot een totaal visie te komen. De wethouder verwacht pas in mei een update. De wethouder zal het 
onderwerp Tiny Houses blijven benadrukken. 

Lijst ingekomen stukken - ontwerpbestemmingsplan N65 
Raadsvergadering 
6.06.2019 
 
Wethouder Van Woesik 

Toezegging 
Het college zoekt uit hoe de bestemmingsplanprocedure zich verhoudt tot de stuurgroep van 19 juni. 
Stand van zaken 
20.06.2019 
De wethouder geeft aan dat de bijeenkomst van de stuurgroep van 19 juni verplaatst is na zomervakantie, de definitieve datum is nog niet bekend. 
 
05.09.2019 
Wethouder Van Woesik geeft aan dat er nog geen nieuwe datum bekend is voor het overleg voor de stuurgroep.  
 
26.09.2019 
Wethouder Van Woesik verwacht in het 1e kwartaal van 2020 meer duidelijkheid te kunnen geven.  
 
23.01.2020 
De wethouder geeft aan dat er een datum bekend is: 12 februari komt de stuurgroep bij elkaar.  
 
05.03.2020 
Het bestemmingsplan wordt verwacht in Q2-2020.  
 
13.03.2020 
Bestemmingsplan ontvangen. 
 

Woningbouwprogramma 2019 -2028: onderzoek woningcategorie 
Raadsvergadering 
6.06.2019 
 
Wethouder Pennings 

Toezegging  
Wethouder Pennings zegt toe de suggestie van GB en PvdA-GL om te onderzoeken of woningen tot de grens van € 200.000,- toegevoegd kunnen worden aan het woningbouwbestand en 
welke effecten dit heeft /mogelijkheden er zijn. Hij komt daarop terug bij de raad in november 2019. 
Stand van zaken 
 
05.09.2019 
Wethouder Pennings komt hier in november op terug.  
 
23.01.2020 
In de loop van april 2020 komt er een voorstel naar de raad.  

 Voorwaarden bij garantstelling – R.K.V.V. Zwaluw V.F.C.  
Raadsvergadering 
12.12.2019 
 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven zegt toe de raad te informeren over de voorwaarden van de garantstelling voordat de overeenkomst wordt ondertekend.   
Stand van zaken 
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Herinrichting parkeerterrein Martinilaan – oplossing fietsberging 
Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Pennings  

Toezegging  
Wethouder Pennings gaat met het Maurick College in overleg voor een betere oplossing van de fietsberging.  
Stand van zaken 
 

  Herinrichting parkeerterrein Martinilaan – gebruik grasbetonklinkers  
Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven zegt toe bij de herinrichting van de parkeerplaatsen grasbetonklinkers te gebruiken.  
Stand van zaken 
 

Klankbordgroep Omgevingswet (rondvraag) 

Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings zegt toe de raad binnenkort te informeren over de start van de klankbordgroep Omgevingswet. 
Stand van zaken 
 
05.03.2020 
De klankbordgroep is uitgenodigd voor een bijeenkomst op 25 maart 2020 (voorlopige datum).  
 
07.04.2020 
1e bijeenkomst van klankbordgroep heeft plaatsgevonden. 
 

Beantwoording schriftelijke vragen D66 – IJzeren Man 
Gezamenlijke commissie  
 
05.03.2020 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Wethouder Pennings zegt toe een gesprek te organiseren met de groene hoek. 
Stand van zaken 
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GERELATEERD AAN COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING 
 
Lokale Inclusie Agenda 
Raadsvergadering 
 
12.09.2019 
 
Wethouder  
Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zegt toe dat medio 2020 de hele agenda zoals die nu voorligt voorzien is van concrete normen en doelen 
Stand van zaken 
12.09.2019 
Wethouder Heijboer zegt toe dat medio 2020 de hele agenda zoals die nu voorligt voorzien is van concrete normen en doelen. De volgende stappen  worden onder andere genomen: 
-  In april 2020 is het stappenplan ‘Waar kan ik naar de wc’ uitgevoerd. 
-  De norm van digitale toegankelijkheid wordt gehaald. 
-  Er wordt een lokaal testteam gerealiseerd, waarover in het voorjaar van 2020 meer informatie volgt. 
 
 

Regionale samenwerking beschermd wonen en maatschappelijke opvang 2020 e.v. 

Commissie B&S 
 
03.12.2019 
 
Wethouder  
Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zegt toe om een raadsinformatiebrief te sturen met evaluatie en indien nodig actualisatie van de regionale samenwerking beschermd wonen en maatschappelijke 
opvang.  
Stand van zaken 
12.02.2020 
De raad wordt in Q1-2021 geïnformeerd.   
 
 

Lezen preventieakkoord Oegstgeest - Jeugdhulp 

Raadsvergadering 
 
12.12.2019 
Wethouder Heijboer 

Toezegging  
Wethouder Heijboer zegt toe het preventieakkoord Oegstgeest te lezen en met een reactie te komen bij de analyse.  
Stand van zaken 
13.01.2020 
Ter uitvoering van het beleidsplan zal een regionaal Uitvoeringsplan worden opgesteld. Dit zal aan de raad ter informatie worden gezonden. Bij het opstellen van het Uitvoeringsplan, 
dat ook preventie zal bevatten, wordt het preventieakkoord Oegstgeest als input betrokken. Hier zal bij het aanbieden van het regionale Uitvoeringsplan aan de raad op worden 
teruggekomen.  
 
 

Discussie afvalbeleid en evaluatie GFT 

Raadsvergadering 
 
12.12.2019 
Wethouder Van de Ven 

Toezegging  
De wethouder zegt toe in Q3 2020 een brede discussie te voeren over het afvalbeleid en daarbij ook een evaluatie over het gratis maken van het GFT-afval. De evaluatie van GFT komt 
sowieso ook als het los moet van het afvalbeleid.  
Stand van zaken 
17.12.2019 
De evaluatie komt in Q3-2020.  
 

Zienswijze toekomstige koers samenwerking WSD - lokaliteit 

Gezamenlijke commissie  
 
30.01.2020 
Wethouder Heijboer 

Toezegging 
Wethouder Heijboer zegt toe dat, na besluitvorming over de toekomstige koers samenwerking WSD bekeken wordt wat het lokaal betekent en wat die solidariteit betekent en zal de 
raad hierover informeren. 
Stand van zaken 
In maart zal besluitvorming plaatsvinden in het AB van de WSD. Op basis daarvan zal de raad nader worden geïnformeerd.  
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Lijst ingekomen stukken - Vuurwerkverbod 

Raadsvergadering 
 
06.02.2020 
Burgemeester Van de Mortel 

Toezegging 
PvdA-GroenLinks vraagt naar aanleiding van twee ingekomen stukken over het vuurwerkverbod of het college een overzicht wil opstellen met de voor en nadelen van een algeheel 
vuurwerkverbod 
Stand van zaken 
De burgemeester geeft aan dat er in de regio ook over gesproken is. De regio heeft afgesproken om het beleid op elkaar af te stemmen en te wachten op het besluit van het Rijk. De 
regio komt met een gezamenlijk voorstel naar alle gemeenteraden. De burgemeester zegt toe om met een stuk naar de raad te komen als er meer duidelijkheid is van het Rijk en de regio 
een gezamenlijk stuk kan maken.  
 

Lijst ingekomen stukken - Duinoord 

Raadsvergadering 
 
12.03.2020 
Burgemeester Van de Mortel 

Toezegging 
PvdA-GL refereert aan brief 7 het hoofdpijndossier Duinoord van de gemeente Haaren en vraagt het college er bij het college van Haaren op aan te dringen nu al handhavend op te 
gaan treden en daar waar mogelijke schadeclaims worden ingediend dat deze niet alleen voor rekening van Vught komen.  
 
De burgemeester geeft aan dat er rechtszaak gaande is, waarbij nog geen definitieve uitspraak is gedaan. Er dient te worden afgewacht of er gehandhaafd gaat worden. In het geval er 
schadeclaims gaan spelen zegt de burgemeester toe bij het college van Haaren te benadrukken hiervoor een voorziening te treffen  
Stand van zaken 
 

Taakstelling statushouders Haaren 

Raadsvergadering 
 
06.02.2020 
Wethouder Heijboer 
 
 

Toezegging 
CDA vraagt aan de wethouder hoe het stand van zaken is met de taakstelling van statushouders in de gemeente Haaren en of er een gedeelte van deze taakstelling naar Vught toe komt. 
Stand van zaken 
Wethouder Heijboer geeft aan dat Haaren achterloopt op de taakstelling en dat het college dit blijvend onder de aandacht brengt bij de gemeente Haaren. De wethouder geeft aan dat 
Vught er alles aan doet om niet met een grote taakstelling te blijven zitten na de herindeling. De wethouder zegt toe de raad hiervan op de hoogte te houden.  
 
10.03.2020 
RIB ontvangen met daarin volgende passage: 
 
De gemeente Haaren heeft op dit moment een achterstand op de taakstelling. Vught informeert bij Haaren regelmatig naar de stand van zaken, de maatregelen die zij treffen en in 
hoeverre hiermee voor 1 januari 2021 de achterstand wordt ingelopen. Daarnaast is er contact met de provincie of, wanneer er in Haaren nog sprake is van een achterstand in 2021, deze 
naar rato bij de ontvangende gemeente wordt belegd. Wij zullen u hier separaat over informeren. 
 

Budget WSD 

Raadsvergadering 
 
06.02.2020 
Wethouder Heijboer 

Toezegging 
VVD vraagt aan de wethouder of zij kan toezeggen dat de doelstelling voor Vught ook break even draaien blijft. 
Stand van zaken 
De wethouder zegt toe dat Vught daar alert op blijft en die toezegging aan de VVD kan doen. De wethouder zal de raad informeren over het vervolgproces zodra er een besluit is 
genomen in het Algemeen Bestuur.  
 
 
 
 

Mandaat/delegatie overzicht 

Raadsvergadering 
 
06.02.2020 
Wethouder Pennings 

Toezegging 
Naar aanleiding van de motie van het CDA zegt de wethouder toe dat de motie ook technisch afgehandeld kan worden. Het verzoek ligt bij de griffie en daar komt een antwoord op.  
Stand van zaken 
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  Pilot preventieve bestrijding eikenprocessierups 2020 

Gezamenlijke Commissie  
 
05.03.2020 
Wethouder Van de Ven  

Toezegging 
In de uitwerking van de motie Preventiemaatregelen eikenprocessierups informeert wethouder Van de Ven de raad via een raadsinformatiebrief over de maatregelen die worden ingezet 
in de bestrijding van de eikenprocessierups. 
 
Stand van zaken 
  
 
 
 

Gevaarlijke situaties zebrapaden (rondvraag 
 
Gezamenlijke Commissie 
 
05.03.2020 
Wethouder Van de Ven  
 

Toezegging 
Wethouder Van de Ven gaat kijken naar landelijke maatregelen om de situatie bij zebrapaden voor mensen met een visuele beperking veiliger te maken.  
 
Stand van zaken 
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